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Zápisnica z deviateho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Radôstke,  

konaného dňa 26. októbra 2023 

___________________________________________________________________________ 
 

Prítomní:         Mgr. Simona Lutišanová Matejčíková, starostka obce 

  Poslanci obecného zastupiteľstva: p. Dušan Matejčík, Mgr. Kristína 

Gunčagová, p. Emília Huláková, p. Emil Korenčík, Ing. Milada Huláková,  

p. Jaroslav Skaličan, Ing. Antónia Kubalová  

Ďalší prítomní: pán Jaroslav Fekula, František Hulák, Mgr. Mária Završanová – občania obce, 

pán Vrba, Štefánia Kubalová, hlavná kontrolórka obce, Martina Šumská, 

zamestnankyňa obce 

PROGRAM : 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu rokovania  

4. Technická prevádzkareň obce Radôstka – financovanie príspevkovej organizácie 

5. Rôzne, diskusia 

6. Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Radôstke otvorila a viedla starostka obce Mgr. Simona 

Lutišanová Matejčíková. Privítala všetkých prítomných. Konštatovala, ţe je prítomných 7 poslancov, 

obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

 

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Uznesenie č. 69 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Radôstka  

s c h v a ľ u j e  

návrhovú komisiu v zloţení:  Mgr. Kristína Gunčagová, Ing. Antónia Kubalová, Ing. Milada 

Huláková, overovateľov zápisnice: Jaroslav Skaličan, Emil Korenčík, zapisovateľku pani Martinu 

Šumskú.  

 

Hlasovanie:    

 

Za: 

 

7 (sedem) 

Mgr. Kristína Gunčagová, Ing. Antónia Kubalová,  

Ing. Milada Huláková, p. Emília Huláková, p. Emil 

Korenčík, p. Jaroslav Skaličan, p. Dušan Matejčík 

Proti: 0  

Zdrţal sa: 0  

Neprítomní pri hlasovaní: 0  

Nehlasovali: 0  

Uznesenie bolo prijaté. 

 

3. Schválenie programu rokovania  

Starostka obce uviedla, ţe programom rokovania je financovanie prevádzky. Návrh programu bol 

rozoslaný poslancom obecného zastupiteľstva vopred mailovou poštou.  

 

Uznesenie č. 70 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Radôstka  

s c h v a ľ u j e  

program rokovania obecného zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie:    

 

Za: 

 

7 (sedem) 

Mgr. Kristína Gunčagová, Ing. Antónia Kubalová,  

Ing. Milada Huláková, p. Emília Huláková, p. Emil 

Korenčík, p. Jaroslav Skaličan, p. Dušan Matejčík 

Proti: 0  

Zdrţal sa: 0  
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Neprítomní pri hlasovaní: 0  

Nehlasovali: 0  

Uznesenie bolo prijaté. 

 

4. Technická prevádzkareň obce Radôstka – financovanie príspevkovej organizácie 

Pani starostka uviedla, ţe o bode riešenia prevádzky sa vie od jej nástupu. Bolo k tomu uznesenie. 

Ţiadala obecné zastupiteľstvo, aby navrhli riešenie.  

 

K uvedenej problematike diskutovali: Pán Skaličan – máme nejaké čísla. Ing. Huláková – vo výkazoch 

sú transfery, trţby, čo to je, či sú to faktúry obchodu, či prevádzka fakturuje aj externe, sluţby, či sú 

trţby aj od iných, či sa to oplatí. Obec zadala zákazku, vysúťaţila, obec nemôţe riešiť prevádzku 

sama. Pani Emília Huláková – trţby sú za obchod a krčmu, náklady na mzdy, prevádzka v roku 

2022/2023 robila akcie – rekonštrukciu miestnej komunikácie, hasičskej zbrojnice, rekonštrukciu 

zastávky. Áno, realizovala aj na základe subdodávky.  

Pani starostka – treba sa pozrieť na to reálne.  

Pani Emília Huláková – starosta robil zásobovača, snaţil sa urobiť, aby bola akcia. Prevádzka 

fungovala. Iný súkromník zostal na prevádzke rok. Bola od roku 1994, snaţili sme sa ju vţdy udrţať.  

Pani starostka dodala, ţe bolo stretnutie so zamestnancami, kde im bola ponúknutá moţnosť zobrať si 

prevádzku do prenájmu. Pomoc pri vybavení ţivností. 

K ekonomickej situácií ďalej diskutovali p. Kubalová Štefánia, Ing. Huláková, p. Huláková E.  

Pani Šumská poprosila poslancov, aby pri svojom rozhodnutí zohľadnili to, ţe sú to občania obce, kde 

pracovali dlhé roky, aby sa im započítali tieto pri vyplatení odstupného a našli finančné prostriedky na 

odstupné. Dodala, ţe sa snaţila zabezpečiť prácu p. Fekulovej, pýtala sa v prevádzke Koruna, avšak 

majú plný stav. Čo sa týka pracovníkov pohostinstva, ak sa schváli nájom, nech sa podmieni tým, ţe 

by zostali zachované dve pracovné miesta a obsadené terajšími pracovníkmi pohostinstva.  

Na rokovaní bol prítomný aj p. Vrba, ktorý ponúkol, ţe by skúsil prevádzkovať pohostinstvo, sú tam 

však dva plné úväzky, trochu to oţiviť. Nikde to v dnešnej dobe nie je ruţové.  

Pán Skaličan – uviedol, ţe majú záujem urobiť v priestoroch kozmetický salón.  

Pani starostka – cieľom je udrţať zamestnancom pracovné miesta, energie, nájom, osobitný zreteľ. 

Vyuţiť niečo pre mladých. Pán Emil Korenčík – oţivenie, niečo pre mladých – šípky, gulečník.  

Pani Emília Huláková – predniesla personálne obsadenie, dĺţku pracovných pomerov a odstupného 

pre zamestnancov prevádzky.  

 

Po ukončení diskusie  Mgr. Gunčagová prečítala návrh uznesenia:  

 

Uznesenie č. 71 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Radôstka  

s c h v a ľ u j e  

a) zrušenie k  31. 12. 2023 prevádzky obchodu a prevádzky pohostinstva Technickej                                                 

prevádzkarne obce Radôstka, príspevkovej organizácie, IČO: 31927378 s tým, ţe zamestnanci 

príspevkovej organizácie budú mať vyplatené odstupné tak, ţe im budú zohľadnené všetky pracovné 

pomery, ktoré mali u zamestnávateľa (pani Emília Huláková, samostatný odborný referent – 5 

mesačné odstupné, pani Mária Koňušiaková – čašníčka – 3 mesačné odstupné, pán Miloš Ďurčák – 

prevádzkar – 1 mesačné odstupné, pani Dana Fekulová – predavačka – 4 mesačné odstupné). 

Odstupné bude zamestnancom vyplácané podľa rozpočtu a finančných moţnosti obce na základe 

dohodnutého splátkového kalendára.  

b) zrušenie k 31. 03. 2024 príspevkovej organizácie - Technická prevádzkareň obce Radôstka, 

príspevková organizácia, IČO: 31927378, DIČ: 2020423537, IČ DPH: SK2020423537 so sídlom 

02304 Radôstka, KN 404 

c) prenájom priestorov polyfunkčnej budovy č. 64, priestory pohostinstva p. Jurajovi Vrbovi s tým, ţe 

v nájomnej zmluve bude uvedené, ţe zachová dve pracovné miesta a zamestná súčasných 

zamestnancov prevádzky pohostinstva. Zároveň sa bude podieľať na zálohových platbách za odber 

zemného plynu, za odber elektriny, nakoľko budova má spoločné meranie elektriny za celú budovu 

č. 64.  
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Hlasovanie:    

 

Za: 

 

7 (sedem) 

Mgr. Kristína Gunčagová, Ing. Antónia Kubalová,  

Ing. Milada Huláková, p. Emília Huláková, p. Emil 

Korenčík, p. Jaroslav Skaličan, p. Dušan Matejčík 

Proti: 0  

Zdrţal sa: 0  

Neprítomní pri hlasovaní: 0  

Nehlasovali: 0  

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Pani starostka informovala prítomných, ţe 9. 12. sa uskutoční rozsvietenie stromčeka v obci, vianočné 

trhy, kto by chcel môţe si otvoriť stánok, v priebehu dňa bude prebiehať futbalový turnaj. 10. februára 

by sme chceli zorganizovať prvý obecný reprezentačný ples, zahájiť nultý ročník. Na všetky akcie ich 

srdečne pozvala.  

 

Pán Jaroslav Fekula – prečo sa nebude pokračovať v zmysle programu „rôzne, diskusia“, čakal som,  

k tomuto chcel povedať (k prevádzke), nechcel vstupovať do rokovania. 

 

5. Rôzne, diskusia 

 

Pán Jaroslav Fekula uviedol – od roku 1992, 1993, na prelome, 30 rokov fungovala prevádzka, prvých 

20 rokov vytvárala veľký zisk, pomáhala obci, 300 aţ 400 tisíc korún. Bola prínosom v minulosti, 

posledných 7 aţ 8 rokov bol problém, nedokázala pokryť náklady, látalo sa to, aktivity, akcie. Snaţili 

sme sa to vykryť. Bola to aktivita pre pracovníkov obce a starostu. Zamestnávali sme v rámci obce, 

vedeli sme pomôcť, vytvárali hodnoty pre obec. Rozhodli ste sa takto, či to bude dobré riešenie, čas 

ukáţe. V budúcnosti môţe pomôcť. Prevádzku nerušiť. Zdroje na preklenutie. Zrušiť – nie je to dobrý 

krok. Zaloţiť ju, znamená veľa dokumentov. Prevádzku áno, rozhodli sa k tomu, nie ako právny 

subjekt. Spodné podlaţie – plyn, elektrina. Zákon o osobnom zreteli – krčma, nejaví sa mi to, treba to 

preveriť. Chcel som, aby ste vedeli podstatu a históriu. Prinášala financie do rozpočtu obce. Získať 

zákazku pre prevádzku.  

Pán Jaroslav Fekulu taktieţ uviedol nasledovné: poskytol som Vám materiál (poslancom) – 

fotodokumentáciu – aktuálny stav na vodnom toku a cyklotrase – ohrozuje majetky nehnuteľností 

u Hulákov; na vodnom toku – masa hliny spadne do potoka, poškodené domy, poškodenie cyklotrasy; 

informáciu mali, aby ste vykonali štátny stavebný dohľad, urýchlene; ľady a masa hliny vo vodnom 

toku strhne hlinu a dôjde k poškodeniu; Miroslav Hulák povedal, ţe na to má povolenie od obce; 20 aţ 

30 tatier hliny; poškodená cyklotrasa – koľaje; treba konať hneď, kus cyklotrasy poškodí; zároveň 

poţiadal aj o ŠSD na parcele 3302/1 a 3302/2, kde je rozostavaná stavba, pravdepodobne nepovolená, 

na „Sihelke“, makadamová cesta;  

Pán Matejčík – je to v správe Povodia Váhu. Starostka obce – celá cesta je poškodená, nie je 

pracovník na vykonávanie ŠSD (štátny stavebný dozor). Ing. Huláková – nikto nevidel, ţe to tam robí. 

Pani starostka – ak sa ideme uberať týmto smerom, aby sme išli voči mladým ľuďom, nezastávam ani 

jednu stranu. Čierne stavby, koľko je ich v obci. Ideme brániť mladým ľuďom.  

Pán Jaroslav Fekula – ako obyvateľ sa chcem spýtať na cestu do Repkovcov.  

Pani starostka – je to na prokuratúre a pôjde sa stavebným konaním v rámci verejnej vyhlášky sa 

stavba povolí.  

Pán Jaroslav Fekula – oplotenie, ako občan obce sa pýtam starostky, stavba je postavená, nie je 

povolená. 

Pani starostka – uţ nie pýtať sa, písomne poţiadať.  

Ing. Antónia Kubalová – môj čas je drahocenný, stále počúvame ...  

Pán Jaroslav Fekula – aký stav je protipovodňovka, pýtam sa na verejnom zasadnutí. 

Pani starostka – pýtať sa p. Ing. Badína, bude Vám odpovedať.  
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6. Záver 

Pani starostka poďakovala poslancom obecného zastupiteľstva za účasť na rokovaní a ukončila 

rokovanie obecného zastupiteľstva.  

 

 

       Mgr. Simona Lutišanová Matejčíková 

                 starostka obce   

 

Overovatelia:     Emil Korenčík, poslanec OZ 

   Jaroslav Skaličan, poslanec OZ 

 

Zapisovateľka: Martina Šumská 


